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(fractie) 
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Dhr. Devilee (ZB) Inzake opkoopbescherming 
 
Op 10 maart van dit jaar is het Initiatiefvoorstel Opkoopbescherming van D66 
aangenomen, op 12 april is de Huisvestingsverordening aangepast en op 1 juni is 
de Huisvestings verordening in werking getreden. In september is in de 
commissie gesproken over het initiatiefvoorstel Opkoopbescherming van D66. In 
afwachting van de noodzakelijk geachte juridische onderbouwing is er tot nu toe 
slechts sprake van passieve handhaving, dus alleen na meldingen vanuit de 
samenleving. Het onderwerp Opkoopbescherming staat pas voor maart 2023 
(cyclus 2) op de Bestuurlijke Termijn Agenda (BTA). Twee vragen voor de 
wethouder: 
1.      Wat is de stand van zaken m.b.t. de juridische onderbouwing? 
2.      Wanneer gaat de gemeente over tot actieve handhaving? 
 

Dhr. Devilee (ZB) Inzake woonvisie / prestatie afspraken 
 
In een brief van de provincie Noord-Holland (Ingekomen Stuk 24/11) wijst de 
Provincie op de verplichting voor iedere gemeente om een Woonvisie te 
formuleren. De juridische basis voor deze verplichting ligt in de Woningwet (in 
combinatie met het Woonakkoord). Omdat de gemeente Bloemendaal op dit punt 
met ingang van 1 januari 2023 in gebreke dreigt te komen, bevat de brief de 
aankondiging van Interbestuurlijk Toezicht. De vereiste Woonvisie vormt de basis 
voor de ook nog door gemeente en woningbouwcoöperaties op te stellen 
Prestatieafspraken 2023. Het onderwerp Woonvisie staat pas voor april 2023 
(cyclus 3) op de Bestuurlijke Termijn Agenda (cyclus 3). Drie vragen voor de 
wethouder:  
1.      Wat is de planning voor de totstandkoming van een Woonvisie, kunt ook al 
iets zeggen over de inhoud?  
2.      Wat is de planning voor de totstandkoming van de Prestatieafspraken, kunt 
u ook al iets zeggen over de inhoud? 
3.      Wat betekent “Interbestuurlijk Toezicht” door de Provincie nu de termijn 
voor het opstellen van een Woonvisie niet wordt gehaald. 

Dhr. Devilee (ZB) Inzake toeslagenaffaire 
 
Uit berichten in de pers blijkt dat er ook binnen de gemeente Bloemendaal 
gezinnen zijn die door de toeslagenaffaire zijn gedupeerd. Uit cijfers van het CBS 
komt naar voren dat er in Bloemendaal 35 jonge kinderen opgroeien binnen 
dergelijke gezinnen. De nasleep van de affaire vormt vaak een extra belasting 
voor deze kwetsbare gezinnen, en dus kinderen: niet alleen financieel maar ook 
sociaal. Er zijn gemeenten die specifiek beleid formuleren voor de ondersteuning 
en begeleiding van deze gezinnen en kinderen. Twee vragen voor de wethouder: 
1.      Heeft de gemeente een goed beeld van de gezinnen/kinderen die 
gedupeerd zijn door de toeslagenaffaire? 
2.       Wat is het beleid van de gemeente voor deze groep inwoners? 

 


